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Abstract (en)
[origin: WO9002227A1] The self-propelled machine (1) for concreting a ditch (F) is comprised of a propulsion unit (2) which drives displacement
means (3) of the machine (1) and a spreading system (4) for spreading the concrete at the bottom (FF) and on the side edges (BF) of the ditch
(F). According to an important caracteristic of the invention, the displacement means (3) bear and roll on the bottom (FF) of the ditch (F) and are
avantageously comprised of at least one caterpillar band.

Abstract (fr)
La machine autopropulsée (1) pour bétonner un fossé (F) comprend un groupe de propulsion (2) entraînant des moyens de déplacement (3) de la
machine (1) et un système d'épandage (4) du béton au fond (FF) et sur les bords latéraux (BF) du fossé (F). Selon une caractéristique importante
de l'invention, les moyens de déplacement (3) prennent appui et roulent sur le fond (FF) du fossé (F), et sont avantageusement constitués par au
moins une chenille.
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